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Hässelängens parklek 
 
Hässelängens parklek är inte öppen och har inte varit det på länge. Det bor många barn i 
området som är i behov av en organiserad parkleksverksamhet. Utöver det är det viktigt att 
byggnader används regelbundet. Annars drar de gärna till sig vandalisering och otrygghet. 
För några veckor sedan var det till exempel inbrott i parkleksbyggnaden med skadegörelse.  
 
Det har även diskuterats att använda platsen till alternativ verksamhet. Till exempel har det 
diskuterats att det ska byggas en skatepark på platsen.  
 
För Sverigedemokraterna är det viktigt att det erbjuds bra fritidsverksamhet för stadsdelens 
barn och unga. 
 
Mot bakgrund av detta vill vi därför fråga följande: 

1. Vad är statusen på parkleksbyggnaden? Går den att använda för 
parkleksverksamhet eller behöver den renoveras/byggas om? 
 

2. Finns det planer på att återstarta parkleksverksamhet? I så fall när? 
 

3. Vad finns det för alternativa planer för verksamhet på platsen (till exempel 
skatepark)? 

 
 
 
 
Pär Gustavsson (SD)  
 
Felicia Siecke (SD)  
 


